

Přehled zpráv

Slezská univerzita v Opavě	4
1. OBRAZEM: Česká fotografie protestu. Neklid a napětí v ulicích, podívejte se	5
Online • echo24.cz (Zprávy / Politika) • 20. 2. 2022, 3:05	
2. Opavský expres 19.02.2022 16:30 POLAR TV.....	5
Televize • TV Polar (České stanice) • 19. 2. 2022, 16:30	
3. Festival Slunovrat chystá na červen skvělý program	5
Online • eprogram.cz (Kultura / Umění) • 19. 2. 2022, 12:30	
4. Mezi nebem a zemí.....	5
Rozhlas • ČRo Olomouc (Český rozhlas) • 19. 2. 2022, 9:04	
5. Město Opava koupilo Bredu za 39,5 mil. Kč.....	5
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022, 20:58	
6. Architektonická studie novostavby CEPIS ^{OBĚ}	6
Online • ostrava.in (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022, 10:30	
7. Místopředsedou ČKR pro tvůrčí činnost a výzkum se stal Václav Snášel	6
Online • vedavyzkum.cz (Jiné) • 18. 2. 2022, 5:15	
8. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěním“	6
Tisk • 5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko ; str. 1, 2 (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022	
9. Štreitovy fotografie propojily současnou Charitu s minulostí.....	6
Online • olomouc.charita.cz (Jiné) • 17. 2. 2022, 14:55	
10. Ceny Jantar se letos mají uskutečnit v dubnu	7
Tisk • Náš REGION - Moravskoslezsko ; str. 9 (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022	
11. Ty nejúspěšnější mladé univerzity má Evropa a Asie	7
Online • vedavyzkum.cz (Jiné) • 17. 2. 2022, 11:00	
12. 35. ročník Festivalu masopustních tradic ve Strání se blíží.....	7
Online • nove-slovacko.cz ((nezařazené)) • 17. 2. 2022, 9:51	
13. Podepsáno. Zchátralá Breda za téměř čtyřicet milionů už patří Opavě	7
Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022, 9:22	
14. Podepsáno. Zchátralá Breda za téměř čtyřicet milionů už patří Opavě	8
Online • idnes.cz/ostrava (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022, 9:20	
15. Omšelé, krásné a tajemné Sudety očima poutníka. Netradiční fotoprůvodce Bruntálskem.....	8
Online • magazin.aktualne.cz (Společenské / Bulvár) • 17. 2. 2022, 6:00	

16. Podepsáno. Breda už definitivně patří městu. Podívejte se, jak vypadá nyní	8
Tisk • Opavský a Hlučinský deník ; str. 3 (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022	
17. Zchátralá Breda teď už patří Opavě	8
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský ; str. 20 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022	
18. Kronika protestů.....	9
Tisk • Týdeník Echo ; str. 55, 56, 57, 58 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022	
19. Život v obrazech	9
Tisk • Týdeník Echo ; str. 66 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022	
20. Podepsáno. Breda už definitivně patří městu. Podívejte se, jak to vypadá uvnitř.....	9
Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 19:45	
21. Výstava ve Vědecké knihovně připomíná 100 let charity. Na dobových dokumentech i Štreitových fotkách.....	9
Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 19:09	
22. Brána naděje	10
Online • hudba.proglas.cz (Kultura / Umění) • 16. 2. 2022, 15:10	
23. v noci či k ránu je vidět objekt velmi zřetelně	10
Tisk • Host ; str. 84, 85, 86 (Kultura / Umění) • 16. 2. 2022	
24. Nejzdařilejší fotky charit z celé republiky se představí v Opavě	10
Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 11:30	
25. Fotograf spojuje vědu s uměním.....	10
Tisk • MF Dnes - Moravskoslezský ; str. 11 (Zprávy / Politika) • 16. 2. 2022	
26. Energie z černé díry: Účinnější než jaderná fúze?.....	10
Tisk • 21. století ; str. 75 (Hobby / Populárně naučné) • 16. 2. 2022	
27. Finální prezentace 12. cyklu Business Gate Academy	11
Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022, 20:29	
28. Do Muzea fotografie v Jindřichově Hradci se vrátila výstava Via Lucis	11
Online • jcted.cz (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022, 16:40	
29. Mapa technologických inkubátorů. Kam si má startup zajít pro pomoc a inspiraci	11
Online • zive.cz (IT / Technologie) • 15. 2. 2022, 13:45	
30. Nové investice nemocnice.....	11
Tisk • Opavský a Hlučinský Region ; str. 2 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022	
31. Pro Lingua – radost z učení (se) cizích jazyků.....	12
Tisk • Region Opavsko ; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022	
32. Filozoficko-přírodovědecká fakulta otevře brány první březnovou sobotu.....	12

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

33. Studuj srdcem v Opavě! 12

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

34. Moderní výzvy lidstva na téma Jak umírají jazyky a proč je chránit 12

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

35. Fotosoutěž MŮJ SVĚT má vítěze 12

Tisk • Region Opavsko; str. 13 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

36. Na návštěvě v Lomnici: Vznikly zde nejslavnější snímky fotografa Štreita 13

Online • bruntalsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 14. 2. 2022, 5:00

37. Scena 13

Online • scena.cz (Kultura / Umění) • 14. 2. 2022, 0:10

38. Studenti popisují vlastní zkušenosti. Radí vrstevníkům, jaký si vybrat studijní obor 13

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 13. 2. 2022, 15:33

39. Experimentální absolventské projekty Jana Vlčka patří k nejzajímavějším studentským filmům 13

Rozhlas • ČRo Ostrava (Český rozhlas) • 13. 2. 2022, 15:20

Slezská univerzita v Opavě

1. OBRAZEM: Česká fotografie protestu. Neklid a napětí v ulicích, podívejte se

Online • **echo24.cz** (Zprávy / Politika) • 20. 2. 2022, 3:05

Vydavatel: **Echo Media a.s. (cz-02581574)** • Autor: **David Macháček** • Rubrika: **Domov**

Odkaz: <https://echo24.cz/a/SAyP6/obrazem-ceska-fotografie-protestu-neklid-a-napeti-v-ulicich-podivejte-se>

... fotograf David Sládek sestavil v loňském roce jako svou absolventskou práci na **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě obsáhlý přehled Česká fotografie protestu 1990–2020. Na víc než 260 stranách předkládá chronologický výčet neklidu a napětí v našich...

2. Opavský expres 19.02.2022 16:30 | POLAR TV

Televize • **TV Polar** (České stanice) • 19. 2. 2022, 16:30

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/porady/opavsky-expres/opavsky-expres-19-02-2022-16-34>

... vlastník na 450 milionů korun. K financování stavby chce využít dotačních titulů. V budoucnu by v budově se 6 nadzemními a dvěma suterénními patry mohly být kanceláře, výstavní prostory, restaurace, byty nebo také sídlo **Institutu tvůrčí fotografie**...

3. Festival Slunovrat chystá na červen skvělý program

Online • **eprogram.cz** (Kultura / Umění) • 19. 2. 2022, 12:30

Odkaz: <https://www.eprogram.cz/magazin/11-kultura/2945-festival-slunovrat-chysta-na-cerven-skvely-program>

... Opavy a s tím se zjednodušuje i jeho název. Festival se bude konat v zahradě minoritského kláštera i v jeho obvykle nepřístupných gotických sálech, na historickém nádvoří sousední **Slezské univerzity** i v její zahradě. Pro diváky se otevře také...

4. Mezi nebem a zemí

Rozhlas • **ČRo Olomouc** (Český rozhlas) • 19. 2. 2022, 9:04

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)** • Rubrika: **Ostatní vzdělávací pořady**

Odkaz: <http://www.rozhlas.cz/olomouc/program/#/2022-2-19>

... kultury. Fotograf **Jindřich Štreit** patří mezi nejčastěji vystavující umělce u nás. Jeho nejnovější výstava je nově k vidění v Olomouci. Na vernisáži nechyběl ani kolega Aleš Spurný. A podíváme se i do Regionálního muzea Litomyšl na putovní výstavu...

5. Město Opava koupilo Bredu za 39,5 mil. Kč

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022, 20:58

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000029951/mesto-opava-koupilo-bredu-za-395-mil-kc>

... suterénními patry mohly být kanceláře, výstavní prostory, restaurace, byty nebo také sídlo **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity. Autor: Katka Geryková ...

6. Architektonická studie novostavby CEPIS^{OBJ}

Online • **ostrava.in** (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022, 10:30

Rubrika: **Stavby na Ostravsku**

Odkaz: <https://www.ostrava.in/stavby/architektonicka-studie-novostavby-cepis%ef%bf%bc.html>

... potřeby **Obchodně podnikatelské fakulty** Slezské univerzity včetně zpracování potřebných stavebních průzkumů v lokalitě Karviná-Fryštát, zpracování technických podmínek pro provedení stavby metodou Design and Build a vytvoření informačního modelu...

7. Místopředsedou ČKR pro tvůrčí činnost a výzkum se stal Václav Snášel

Online • **vedavyzkum.cz** (Jiné) • 18. 2. 2022, 5:15

Rubrika: **Z domova**

Odkaz: <https://vedavyzkum.cz/z-domova/z-domova/mistopredsedou-ckr-pro-tvurci-cinnost-a-vyzkum-se-stal-vaclav-snasel>

... ve Zlíně, pro ekonomické a sociální záležitosti je místopředsedou Pavel Tuleja ze **Slezské univerzity v Opavě**. Rektor Vysoké školy uměleckoprůmyslové v Praze Jindřich Vybíral pak má na starost vnější záležitosti, o legislativní a organizační...

8. „Každý vyfocený vězeň prošel svým očištěm“

Tisk • **5 plus 2 - Bruntálsko a Opavsko**; str. 1, 2 (Regionální zprávy) • 18. 2. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Kludie Břeňová** • Rubrika: **5plus2 ■ ROZHOVOR**

Odkaz: [náhled](#)

... * V 80. letech strávil několik měsíců ve vězení kvůli fotografiím, které demaskovaly tehdejší režim. Následně nesměl učit ani fotografovat. * Dnes je profesorem na **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě a fotografuje. * Vydal...

9. Štreitovy fotografie propojily současnou Charitu s minulostí

Online • **olomouc.charita.cz** (Jiné) • 17. 2. 2022, 14:55

Odkaz: <https://www.olomouc.charita.cz/aktuality/streitovy-fotografie-propojily-soucasnou-charitu-s-minulosti/>

... fungování celé organizace. Fotograf **Jindřich Štreit** se s olomouckou Charitou setkává již řadu let. „Vážím si jejích aktivit, a to jak v Olomouci, tak i za hranicemi republiky. Jedním z projektů, na kterém jsme spolupracovali, byl cyklus fotografií...

10. Ceny Jantar se letos mají uskutečnit v dubnu

Tisk • Náš REGION - Moravskoslezsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022

Vydavatel: **A 11 s.r.o. (cz-27120805)**

Odkaz: [náhled](#)

... celoživotní přínos. O laureátech těchto cen rozhoduje odborné kolegium. Ocenění pak získají svou hvězdu na Jantarovém schodišti slávy v Dolních Vítkovicích. V minulých letech takové ocenění dostali například Marie Rottrová či fotograf **Jindřich Štreit**...

11. Ty nejúspěšnější mladé univerzity má Evropa a Asie

Online • vedavyzkum.cz (Jiné) • 17. 2. 2022, 11:00

Rubrika: **Ze zahraničí**

Odkaz: <https://vedavyzkum.cz/ze-zahranici/ze-zahranici/ty-nejuspesnejsi-mlade-univerzity-ma-evropa-a-asie>

... umístění. UJEP se tak letos dostal do žebříčku podruhé. V žebříčku se na nehodnoceném místě potenciálních kandidátů pro příští rok objevila ještě **Slezská univerzita v Opavě**. Na výsledky z předchozího roku se můžete podívat zde. V žebříčku vedou...

12. 35. ročník Festivalu masopustních tradic ve Strání se blíží

Online • nove-slovacko.cz ((nezařazené)) • 17. 2. 2022, 9:51

Rubrika: **Kultura**

Odkaz: <http://nove-slovacko.cz/35-rocnik-festivalu-masopustnich-tradic-ve-strani-se-blizi/>

...35. ročník Festivalu masopustních tradic ve Strání se blíží Prof. **Jindřich Štreit** – Brána Naděje 17:00 – 18:30 Fotoprojekce s hudebním doprovodem „Zastavit čas“, výstava potrvá do 30. 3. 2022 Pátek 25. února 2022 On-line prostředí FB...

13. Podepsáno. Zchátralá Breda za téměř čtyřicet milionů už patří Opavě

Online • impuls.cz/regiony (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022, 9:22

Vydavatel: **LONDA spol. s r. o. (cz-49241931)** • Autor: **Stanislav Jakeš** • Rubrika: **Rádio Impuls - Moravskoslezský kraj**

Odkaz: https://www.impuls.cz/regiony/moravskoslezsky-kraj/breda-navratil-primator-smlouva-obchodni-dum.A220217_092204_imp-moravskoslezsky_kov

... speciální tým. V plánu jsou například výstavy, ukázka děl sochaře a opavského patriota Kurta Gebauera, radnice také jedná se Slezskou univerzitou, která by v Bredě měla svůj **Institut tvůrčí fotografie**. Město chce dům využít i komerčně. „Mohou tam...

14. Podepsáno. Zchátralá Breda za téměř čtyřicet milionů už patří Opavě

Online • **idnes.cz/ostrava** (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022, 9:20

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Autor: **Stanislav Jakeš** • Rubrika: **Ostrava - Ostrava - zprávy**

Odkaz: https://www.idnes.cz/ostrava/zpravy/breda-navratil-primator-smlouva-obchodni-dum.A220217_651416_ostrava-zpravy_jog

... také jedná se Slezskou univerzitou, která by v Bredě měla svůj **Institut tvůrčí fotografie**. Město chce dům využít i komerčně. „Mohou tam být kanceláře, v podkroví byty. Také chceme v Bredě tradiční slezskou restauraci,“ doplnil primátor. Do...

15. Omšelé, krásné a tajemné Sudety očima poutníka. Netradiční fotoprůvodce Bruntálskem

Online • **magazin.aktualne.cz** (Společenské / Bulvár) • 17. 2. 2022, 6:00

Vydavatel: **Economia, a.s. (cz-28191226)** • Autor: **Tomáš Vocelka, Dan Poláček** • Rubrika: **Obrazem**

Odkaz: <https://magazin.aktualne.cz/obrazem/foto-netradicni-fotopruvodce-krajinou-sudetskeho-bruntalska/r~83ae4860898a11eca89f0cc47ab5f122/>

... svému," vysvětluje sociolog Jiří Siostrzonek, který je autorem textu v publikaci. Autoři knihy se netají tím, že nechtěli vytvořit klasický turistický místopis. Vzhledem k tomu, že kniha vznikla na **Institutu tvůrčí fotografie** na Slezské...

16. Podepsáno. Breda už definitivně patří městu. Podívejte se, jak vypadá nyní

Tisk • **Opavský a Hlučínský deník**; str. 3 (Regionální zprávy) • 17. 2. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... podkroví byty, dále tradiční slezská restaurace, výstavní a muzejní prostory, jednáme i se Slezskou univerzitou, že by zde mohl najít sídlo **Institut tvůrčí fotografie**,“ prozradil čelní představitel Opavy. Celkově by se náklady na opravu Bredy...

17. Zchátralá Breda teď už patří Opavě

Tisk • **MF Dnes - Moravskoslezský**; str. 20 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)**

Odkaz: [náhled](#)

... opavského patriota Kurta Gebauera, radnice také jedná se Slezskou univerzitou, která by v Bredě měla svůj **Institut tvůrčí fotografie**. Město chce dům využít i komerčně. „Mohou tam být kanceláře, v podkroví byty. Také chceme v Bredě tradiční...

18. Kronika protestů

Tisk • Týdeník Echo; str. 55, 56, 57, 58 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022

Vydavatel: **Echo Media a.s. (cz-02581574)** • Autor: **David Macháček** • Rubrika: **SPECIÁL FOTO**

Odkaz: [náhled](#)

... v loňském roce jako svou absolventskou práci na **Institutu tvůrčí fotografie** v Opavě obsáhlý přehled Česká fotografie protestu 1990–2020. Na víc než 260 stranách předkládá chronologický výčet neklidu a napětí v našich ulicích. Vybrané snímky...

19. Život v obrazech

Tisk • Týdeník Echo; str. 66 (Zprávy / Politika) • 17. 2. 2022

Vydavatel: **Echo Media a.s. (cz-02581574)** • Autor: **David Macháček** • Rubrika: **SPECIÁL FOTO**

Odkaz: [náhled](#)

... píší obrazy, a ne slovy. Veronika Makovská, sama fotografa, vyzpovídala několik svých kolegů, kteří si obrazový deník vedli nebo stále vedou. Jejich rozdílné přístupy i motivace pak zpracovala jako bakalářskou práci na **Institutu tvůrčí**...

20. Podepsáno. Breda už definitivně patří městu. Podívejte se, jak to vypadá uvnitř

Online • opavsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 19:45

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **Veronika Bernardová**

Odkaz: https://opavsky.denik.cz/zpravy_region/podepsano-breda-uz-definitivne-patri-mestu-podivejte-se-jak-to-vypada-uvnitř-202.html

... využití Bredy týká, mohly by zde být kanceláře, v podkroví byty, dále tradiční slezská restaurace, výstavní a muzejní prostory, jednáme i se Slezskou univerzitou, že by zde mohl najít sídlo **Institut tvůrčí fotografie**," prozradil čelní...

21. Výstava ve Vědecké knihovně připomíná 100 let charity. Na dobových dokumentech i Štreitových fotkách

Online • olomouc.cz (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 19:09

Autor: **prochazka@olomouc.cz, Jan Procházka**

Odkaz: <https://www.olomouc.cz/zpravy/clanek/Vystava-ve-Vedecke-knihovne-pripomina-100-let-charity-Na-dobovych-dokumentech-i-Streitovych-fotkach-33862>

... pomoc," říká **Jindřich Štreit** u příležitosti příprav nové výstavy. Foto: Jan Procházka Autor: prochazka@olomouc.cz, Jan Procházka ...

22. Brána naděje

Online • **hudba.proglas.cz** (Kultura / Umění) • 16. 2. 2022, 15:10

Autor: **Kateřina Kovaříková**

Odkaz: <https://hudba.proglas.cz/folklor/zveme-na-festivaly-koncerty-a-akce/brana-nadeje/>

... českého dokumentárního fotografa a vysokoškolského profesora. Cyklus Brána naděje, který na výstavě uvidíte, vznikl na podnět arcibiskupa Jana Graubnera. **Jindřich Štreit** sestavil soubor děl jako příběh člověka, jak se během života setkává s...

23. v noci či k ránu je vidět objekt velmi zřetelně

Tisk • **Host**; str. 84, 85, 86 (Kultura / Umění) • 16. 2. 2022

Vydavatel: **Spolek přátel vydávání časopisu HOST (cz-48514853)** • Rubrika: **Nová jména**

Odkaz: [náhled](#)

.... 1992) trávila své dětství a dospívání v Záblatí u Bohumína, nyní žije v Ostravě. Vystudovala českou literaturu na **Slezské univerzitě v Opavě**. Je finalistkou 41. ročníku Literární soutěže Františka Halase. Publikovala v časopisech Artikl...

24. Nejzdařilejší fotky charit z celé republiky se představí v Opavě

Online • **opavsky.denik.cz** (Regionální zprávy) • 16. 2. 2022, 11:30

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **ka, Jitka Hrušková** • Rubrika: **Zprávy**

Odkaz: https://opavsky.denik.cz/kultura_region/nejzdarilejsi-fotky-charit-z-cele-republiky-se-predstavi-v-opave-20220216.html

... vítězné snímky 14. ročníku fotosoutěže Můj svět. Kliknutím zvětšíte Komise soutěže. Zleva předseda Rady Charity Ivo Mludek, pedagog ITF SU Jiří Siostrzonek, profesor **Jindřich Štreit** a ředitel Charity Opava Jan Hanuš. | Foto: Charita Opava...

25. Fotograf spojuje vědu s uměním

Tisk • **MF Dnes - Moravskoslezský**; str. 11 (Zprávy / Politika) • 16. 2. 2022

Vydavatel: **MAFRA, a.s. (cz-45313351)** • Rubrika: **Tip na 1/2 dne**

Odkaz: [náhled](#)

... digitálních fotografií nechává Stuchlík diváky nahlédnout do nejednoznačnosti světa a lidského bytí. Snímky jsou zachycené expresivně. Při prohlídce autor promluví s lidmi o umění i vědě. Stuchlík vyučuje v Ústavu fyziky **Slezské univerzity v Opavě**...

26. Energie z černé díry: Účinnější než jaderná fúze?

Tisk • **21. století**; str. 75 (Hobby / Populárně naučné) • 16. 2. 2022

Vydavatel: **RF HOBBY s.r.o. (cz-26155672)** • Autor: **Dagmar Garciová** • Rubrika: **FYZIKA | TECHNOLOGIE**

Odkaz: [náhled](#)

... **univerzity v Opavě** zveřejnili prohlášení, v němž popisují způsob generování energie z těchto vesmírných objektů. Jak by se dala černá díra „vysát“? Zteoretického hlediska by se jednalo o zdroj, který by poskytoval zcela nekonečné možnosti. Tzv...

27. Finální prezentace 12. cyklu Business Gate Academy

Online • **polar.cz** (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022, 20:29

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/pr/11000015520/finalni-prezentace-12-cyklu-business-gate-academy>

...Finální prezentace 12. cyklu Business Gate Academy Multifunkční centrum na podporu podnikavosti a podnikání Business Gate Academy hostil již dvanáctý cyklus Business Gate Academy, v rámci kterého studenti **Obchodně podnikatelské fakulty** V...

28. Do Muzea fotografie v Jindřichově Hradci se vrátila výstava Via Lucis

Online • **jcted.cz** (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022, 16:40

Vydavatel: **Jihočeské týdeníky s.r.o. (cz-26097346)** • Autor: **Lucie Váchová**

Odkaz: <https://www.jcted.cz/63044-do-muzea-fotografie-v-jindrichove-hradci-se-vratila-vystava-via-lucis/>

... **Jindřich Štreit**, Jaromír Čejka, nebo Karel Cudlín se snímky o revoluci v roce 1989," uvedla kurátorka výstavy Sabina Langerová. Výstava vznikala postupně mezi lety 1989 až 2009. Smyslem uměleckého projektu bylo shromáždit dokumentární...

29. Mapa technologických inkubátorů. Kam si má startup zajít pro pomoc a inspiraci

Online • **zive.cz** (IT / Technologie) • 15. 2. 2022, 13:45

Vydavatel: **CZECH NEWS CENTER a.s. (cz-02346826)** • Autor: **Jan Spešný**

Odkaz: <https://www.zive.cz/clanky/mapa-technologickych-inkubatoru-kam-si-ma-startup-zajit-pro-pomoc-a-inspiraci/sc-3-a-214435/default.aspx>

... univerzita Ostrava, Ostravská univerzita v Ostravě a **Slezská univerzita v Opavě**. Vedle řízení strategických projektů směřujících k podpoře podnikavosti a zavádění nových technologií se také snaží do regionu lákat nové talenty. Mezi hlavní činnosti...

30. Nové investice nemocnice

Tisk • **Opavský a Hlučínský Region**; str. 2 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)**

Odkaz: [náhled](#)

... nemohou dělat práci ve svém oboru," dodává Karel Siebert. Pochvaluje si výbornou spolupráci s opavskou „zdravkou“ i Slezskou univerzitou a částečnou spolupráci s Ostravskou univerzitou. S **Fakultou veřejných politik** Slezské univerzity má Slezská...

31. Pro Lingua – radost z učení (se) cizích jazyků

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Pro Lingua – radost z učení (se) cizích jazyků OPAVA Jazykové, kulturní a metodické centrum Pro Lingua při Ústavu cizích jazyků **Filozoficko-přírodovědecké fakulty** Slezské univerzity v Opavě nabízí podporu studentům a pedagogům cizích...

32. Filozoficko-přírodovědecká fakulta otevře brány první březnovou sobotu

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...**Filozoficko-přírodovědecká fakulta** otevře brány první březnovou sobotu OPAVA Již 5. 3. 2022 přivítá **Filozoficko-přírodovědecká fakulta** Slezské univerzity v Opavě zájemce o studium. Ti se od 10.00 ve foyer sídla fakulty na Masarykově...

33. Studuj srdcem v Opavě!

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

...Studuj srdcem v Opavě! Studovat a OPAVA zároveň pomáhat tam, kde je třeba – to je poselstvím studijních programů **Fakulty veřejných politik**, kde právě probíhá příjem přihlášek ke studiu. Zájemcům poskytuje vzdělání v široké paletě oborů od...

34. Moderní výzvy lidstva na téma Jak umírají jazyky a proč je chránit

Tisk • Region Opavsko; str. 9 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)**

Odkaz: [náhled](#)

... osobně na půdě **Fakulty veřejných politik** na Bezručově náměstí 14, nebo zhlédnout jako živý online stream či záznam neomezeně kdykoliv po skončení na YouTube kanálu Moderní výzvy lidstva. Miroslav Černý se badatelsky zaměřuje na výzkum variant...

35. Fotosoutěž MŮJ SVĚT má vítěze

Tisk • Region Opavsko; str. 13 (Regionální zprávy) • 15. 2. 2022

Vydavatel: **Vydavatelství STISK spol. s r.o. (cz-26826453)** • Autor: **tep**

Odkaz: [náhled](#)

... obstály v náročné konkurenci? Komise, kterou doplnili pedagog **Institutu tvůrčí fotografie** Slezské univerzity v Opavě Jiří Siostrzonek a ředitel Charity Opava Jan Hanuš, nakonec udělila celkem devět cen a pět čestných uznání. Kromě toho komise...

36. Na návštěvě v Lomnici: Vznikly zde nejslavnější snímky fotografa Štreita

Online • bruntalsky.denik.cz (Regionální zprávy) • 14. 2. 2022, 5:00

Vydavatel: **VLTAVA LABE MEDIA a.s. (cz-01440578)** • Autor: **František Kuba**

Odkaz: https://bruntalsky.denik.cz/zpravy_region/jak-se-zije-v-lomnici20220208.html

... rekonstrukci," doplnila starostka Lomnice Anna Šomodíková. Lomnice objektivem Jindřicha Štreita Když fotograf **Jindřich Štreit** začal vystavovat fotky, které ke komunistickému režimu nebyly zrovna lichotivé, skončil na pár měsíců ve vazbě a soud mu...

37. Scena

Online • scena.cz (Kultura / Umění) • 14. 2. 2022, 0:10

Odkaz: <http://www.scena.cz/index.php?d=1&o=4&c=41592&r=11>

...Scena zvětšit obrázek Petr Bezruč – ještě od Lysé hory Nový pohled na život a dílo básníka, který pro mladé lidi přestává být jen pouhou nudnou „maturitní otázkou“. Připravila M. Bednářová. Studenti **Slezské univerzity v Opavě** jdou...

38. Studenti popisují vlastní zkušenosti. Radí vrstevníkům, jaký si vybrat studijní obor

Online • polar.cz (Regionální zprávy) • 13. 2. 2022, 15:33

Vydavatel: **POLAR televize Ostrava, s.r.o. (cz-25859838)** • Autor: **Katka Geryková** • Rubrika: **News**

Odkaz: <https://polar.cz/zpravy/opavsko/opava/11000029829/studenti-popisuji-vlastni-zkusenosti-radi-vrstevnikum-jaky-si-vybrat-studijni-obor>

... studium je, co si na něm cení a také co jim nevyhovuje. **Karin Martínková**, mluvčí Slezské univerzity a autorka projektu: „Jejich službou není přemlouvat ke studiu. Prostě podávat pravdivé informace, které znají z vlastní zkušenosti.“ Podle údajů...

39. Experimentální absolventské projekty Jana Vlčka patří k nejzajímavějším studentským filmům

Rozhlas • ČRo Ostrava (Český rozhlas) • 13. 2. 2022, 15:20

Vydavatel: **ČESKÝ ROZHLAS (cz-45245053)** • Autor: **Dagmar Misařová** • Rubrika: **Film**

Odkaz: <https://ostrava.rozhlas.cz/experimentalni-absolventske-projekty-jana-vlcka-patri-k-nejzajimavejsim-8682384>

.... Představil to nejlepší z filmové produkce studentů **Slezské univerzity v Opavě** z covidových let 2020 a 2021. Autor: autor:
|| autor: | Dagmar Misařová ...